
Referat 17.11.2009

Grundejerforeningsreferat d. 17. november 2009

Deltagere: Rene, Allan, Jens, Bente og Debbie
Afbud: Helle

Overordnet grundejerforening:
- Rene fortalte at han havde været til det første møde i den overordnet grundejerforening, som har til
formål at sørger for vedligeholdelsen i hele Kragehaveområdet. På mødet deltog samtlige
grundejerforeninger i området og Høje-Taastrup Kommune.På mødet blev det diskuteret om alle
grundejerforeninger i Kravehaveområdet skal deltage i den overordnede grundejerforening.
Konklusionen blev, at alle som er en del af Kravehaveområdet skal deltage.
Der blev også stillet spørgsmål omkring hvorvidt L&R juridisk set har overdraget fællesarealerne til
grundejerforeningerne. Kommunen vil vende tilbage med et svar. Næste møde bliver afholdt d. 23.
november, hvor der skal udarbejdes vedtægter til den overordnede grundejerforening. Senere vil der
blive afholdt en generalforsamling, hvor alle parceller vil blive inviteret.
Fællesarealer:
- Rene har endelig fået kontakt til L&R og fået en aftale om at de kommer forbi og ser på de
udestående ting, som mangler at blive bragt i orden, før vi helt kan overtage fællesarealerne fra
L&R.- Skraldebil har kørt ind i en puller ved nr. 23. Renovationsfirmaet Marius Pedersen har
påtaget sig ansvaret og har været ude og lave skaden.
Kassereren beretter:
- Likviditetskonto: 157.289,74 kr.
- Vejfond: 158.980,14 kr.
Udvalg:
- Decembertræf 2009.
  Der er sendt invitationer ud vedr. ”Decembertræf” d. 6. december.
Eventuelt:
-Næste møde vil blive et regnskabsmøde i januar.
Rene sender forslag til dato.I marts måned afholdes et forberedende møde til generalforsamlingen i
april.


